
Grundejerforeningen Kaldred af 1967

Bestyrelsesmøde 13.11.2020 kl. 1900.  Møde 3/2020. 
Tilstede: Allan, Henrik, Kim, Pal, Johnny og Jørgen.   Afbud: Hanne

1. Ordstyrer Allan, Referent Pal 

2. Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt

3. Godkendelse af referat fra sidste møde:
Referat gennemgået og godkendt.
Vi har endnu ikke modtaget regning fra legeplads leverandør idet den sidste legeplads ikke 
er godkendt endnu. Der blev igen snakket om facebook siden og stadfæstet at vi ikke som 
medlemmer af bestyrelsen kommenterer på indslag relateret til grundejerforeningen.

4. Indkommende post:
IAB

5. Generalforsamling:
Vi aftalte at der skal indkaldes til en ekstra ordinær generalforsamling midt i december.
Vi undersøger om det er muligt at afholde den i forsamlingshuset afhængigt af hvor mange 
vi kan være der. Allan undersøger og laver et udkast til en indkaldelse, som kun vil blive 
udsendt elektronisk i henhold til hvd vi tidligere har udmeldt.

6.Vedligholdelse vinter 2020 / forår 2021:
Vi afventer spændt at vores entreprenør påbegynder udbedring af vejene. Allan har igen 
kontaktet entreprenøren for en at få en tidsplan for de tidligere bestilte vedligeholdelses 
arbejder på vore grønne områder.

8. Eventuelt
 IAB   


